
Protokół Nr 37/2020 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, 

Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki, 

Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 16 października 2020 r. 

 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji z dnia 7.08.2020 r., 17.08.2020 r., 18.09.2020 r.  

4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) określenia zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich stanowiących mienie gminy Gołdap, 

2) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do zgromadzenia Związku Międzygminnego „Gospodarka 

Komunalna” oraz prawo kumulacji głosów, 

3) zespołu przyrodo-krajobrazowego Gołdapska Struga, 

4) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru Suwalskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej, Podstrefy Gołdap, położonego na południowy -  wschód od ulicy 

Ekonomicznej w Niedrzwicy. 

5) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2020 – 2036, 

6) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2020 roku, 

7) zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych w 2020 r., 

8) zmieniającą uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, zarządzenia 

poboru inkasa, określenia terminów płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia 

wysokości i poboru opłaty targowej, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap oraz 

określenia wysokości dziennych stawek opłaty uzdrowiskowej, 

11) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

5. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich  Janina Pietrewicz. Powitała 

członków komisji, pracowników Urzędu i przybyłych gości. 

 

Do pkt 2  

     Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

  Skarbnik Gminy Edyta Białek zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku projektów uchwał  

w sprawach:  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2020 – 2036; wprowadzenia zmian 

w budżecie Gminy Gołdap w 2020 roku; zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych w 2020 r.; 

zmieniającą uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, zarządzenia poboru 

inkasa, określenia terminów płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso; zmieniająca uchwałę w sprawie 

wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia wysokości i poboru opłaty targowej; 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap oraz określenia 

wysokości dziennych stawek opłaty uzdrowiskowej; określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie porządek posiedzenia  

z proponowanymi zmianami.  

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 1 przeciw; 

      -Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 3 za,  

 - Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki jednogłośnie 3 za, 1 przeciw; 

 - Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum. 

 



Do pkt 3 

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów z dni  

7.08.2020 r., 17.08.2020 r., 18.09.2020 r. 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokoły z posiedzeń Komisji: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 1 wstrzymujący; 

      -Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 4 za, 

 - Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki jednogłośnie 3 za, 1 wstrzymujący; 

 - Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum. 

 

Do pkt 4 

 1) 

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad  

i trybu korzystania ze świetlic wiejskich stanowiących mienie gminy Gołdap. 

 Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz – Kordjak powiedziała, że świetlice wiejskie, od lat stanowią 

zwyczajowe miejsce spotkań mieszkańców sołectw. W ostatnich latach obserwuje się znaczący wzrost 

świadomości tożsamości lokalnej i wiążącej się z tym potrzeby realizacji oczekiwań mieszkańców terenów 

wiejskich dotyczących możliwości integracji i współpracy. Powstające świetlice wiejskie służą integracji 

środowiska lokalnego i inicjowaniu aktywności mieszkańców terenów wiejskich gminy. Wychodząc naprzeciw 

lokalowym potrzebom zgłaszanym przez mieszkańców oraz ich przedstawicieli – sołtysów i rad sołeckich.  

W 2014 została utworzona świetlica wiejska, którą jako pierwszą przekazano w zarządzanie  sołtysowi i  radzie 

sołeckiej (sołectwo Galwiecie). Działalność mieszkańców skupionych wokół tej świetlicy stała się dobrą 

praktyką, która skłoniła kolejne wspólnoty mieszkańców terenów wiejskich do podjęcia stosownych uchwał 

prowadzących do przekazania świetlic w zarządzanie jednostki pomocniczej. W roku 2020 w takiej formie 

zarządzania działa już 7 świetlic (Galwiecie, Górne, Boćwinka, Siedlisko, Skocze, Jabłońskie oraz Kośmidry). 

Przedstawiany projekt uchwały stanowi jednolity katalog zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich,  

w formie odpłatnej i nieodpłatnej na terenie gminy. Stanowi uporządkowanie i usankcjonowanie praktyki 

stosowanej w tego rodzaju obiektach należących do Gminy Gołdap. Deleguje też uprawnienie dla Burmistrza  

do ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów świetlicowych. Porządkuje również zarządcze aspekty 

opieki nad budynkami (nadzór nad udostępnianiem obiektów czy zużycie mediów). 

 Członek Komisji Zbigniew Mieruński zapytał, czy dotyczy to również świetlic Domu Kultury. 

  Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz – Kordjak odpowiedziała, że projekt uchwały dotyczy  

świetlic zarządzanych przez sołectwa.  

 

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich stanowiących mienie gminy Gołdap. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 4 za, 

     - Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 4 za,  

 - Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 za,  

 - Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum 

 2)  

  Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 

dodatkowego przedstawiciela do zgromadzenia Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” oraz 

prawo kumulacji głosów. 

  Kierownik Wydziału WIK powiedział, że w związku z przejściem na emeryturę Pana Jacka Morzego 

zachodzi konieczność wyznaczenia nowego przedstawiciela do Zgromadzenia Związku. Burmistrz Gołdapi jako 

dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Związku proponuje zastępcę Burmistrza Gołdapi Panią Joannę 

Magdalenę Łabanowską. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego 

przedstawiciela do zgromadzenia Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” oraz prawo kumulacji 

głosów. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

 - Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za, 

  - Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - 4 za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich -  brak kworum 



3) 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zespołu przyrodo-

krajobrazowego Gołdapska Struga. 

Kierownik Wydziału GRO Beata Kołakowska powiedziała, że przedstawiony projekt uchwały uaktualnia się 

o zapisy obowiązujące na terenie Zespołu Przyrodniczo Krajobrazowego Gołdapska Struga i dostosowuje  

do obowiązujących przepisów prawnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zespołu 

przyrodo-krajobrazowego Gołdapska Struga. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za, 

  - Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - 4 za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich -  brak kworum 

4)  

  Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru Suwalskiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej, Podstrefy Gołdap, położonego na południowy -  wschód od ulicy Ekonomicznej  

w Niedrzwicy. 

 Kierownik Wydziału GPO Beata Kołakowska powiedziała, że projekt dotyczy zmiany miejscowego planu 

uchwalonego w 1998 roku a w zasadzie jego fragmentu. Miejscowy Plan był wyłożony do wglądu, nie wpłynęły 

żadne uwagi. 

  Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru Suwalskiej Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej, Podstrefy Gołdap, położonego na południowy -  wschód od ulicy Ekonomicznej  

w Niedrzwicy. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za, 

  - Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - 4 za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich -  brak kworum 

 

Dołączyła radna Monika Wałejko (online) 

5) i 6)  

  Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2020 – 2036 oraz wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap 

w 2020 roku. 

  Skarbnik Gminy Edyta Białek powiedziała, że zostały dokonane zmiany w planie dochodów w rozdziale 

80101 „Szkoły Podstawowe” na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej w Grabowie zwiększa się plan 

dochodów o kwotę 4 520,47 zł - środki z darowizny na realizację programu "mPotęga" VII edycja. Plan 

dochodów zwiększa się per saldo o kwotę 4 520,47 zł. Zostały dokonane zmiany w planie wydatków w rozdziale 

40002 „Dostarczanie wody” na wniosek kierownika Wydziału WIK zwiększa się plan wydatków o kwotę  

300 000,00 zł - wniesienie wkładu do spółki prawa handlowego PWIK Sp. z o.o. z przeznaczeniem na budowę 

sieci wodociągowej wraz z przyłączami w miejscowości Główka III etap budowy sieci. Źródłem pokrycia  

są środki z inwestycji "Powiększenie gminnego zasobu mieszkań komunalnych w ramach polityki mieszkaniowej 

Gminy Gołdap". W rozdziałach: 60016 " Drogi publiczne gminne"; 60017 "Drogi wewnętrzne";  

„70005 " Gospodarka gruntami i nieruchomościami"; 75095 "Pozostała działalność"; 90003 "Oczyszczanie miast 

i wsi"; 90015 " Oświetlenie ulic, placów i dróg"; 92109 " Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby";  

92604 "Instytucje kultury fizycznej"; 92695 "Pozostała działalność" na wniosek Kierownika Wydziału WIK 

dokonuje się przesunięć między rozdziałami i paragrafami dostosowując plan do potrzeb Sołectwa: Babki, 

Łobody, Niedrzwica, Pietraszki, Galwiecie, Kozaki, Wiłkajcie, Górne, Barkowo, Skocze oraz Konikowo.  

W rozdziałach: 80101 "Szkoły Podstawowe"; 80103 "Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych; 

"80104" Przedszkola";80146 "Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli"; 80148 "Stołówki szkolne 

przedszkolne" na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 5 w Gołdapi, Dyrektora Przedszkola 

Samorządowego Nr 1 w Gołdapi oraz Dyrektora Szkoły Podstawowej w Grabowie dokonuje się przesunięć 

między rozdziałami i paragrafami dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb. Dodatkowo w Szkole 



Podstawowej w Grabowie zwiększa się plan wydatków o kwotę 4 520,00 zł w związku z uzyskaną darowizną  

z przeznaczeniem na realizację programu "mPotęga" VII edycja. W rozdziale 85203 „Ośrodki wsparcia”  

na wniosek Środowiskowego Domu Samopomocy w Gołdapi dokonuje się przesunięć między §§ dostosowując 

plan do rzeczywistych potrzeb. Plan wydatków zwiększa się per saldo o kwotę 4 520,47 zł. Plan dochodów 

zwiększa się o kwotę 4 520,47 zł i po zmianach wynosi 125.307.648,33zł. Plan wydatków zwiększa się o kwotę 

4 520,47 zł i po zmianach wynosi 137.850.193,28 zł. Deficyt budżetu po zmianach wynosi 12 542 544,95 zł. 

Przychody budżetu po zmianach wynoszą 15 042 544,95 zł. Rozchody budżetu wynoszą 2 500 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2020 – 2036 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za , 1 wstrzymujący , 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 3 za, 1 wstrzymujący  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za,  1 wstrzymujący 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za.  

 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2020 roku. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za , 1 wstrzymujący , 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 3 za, 1 wstrzymujący  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za,  1 wstrzymujący 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za.  

 7)  

  Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie emisji obligacji komunalnych w 2020 r. 

  Skarbnik Gminy Edyta Białek powiedziała, że Rada Miejska w Gołdapi w dniu 8 lipca 2020 roku podjęła 

uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych w 2020 roku na łączną kwotę 10 000 000 zł w następujących 

seriach: Seria A20 o wartości 5 000 000 zł oraz Seria B 20 o wartości 5 000 000 zł. W związku z uzyskaniem 

przez Gminę Gołdap środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych,  Rada Miejska w Gołdapi podjęła 

Uchwałę zmniejszając o 3 000 000 zł rozchody z tytułu emisji obligacji. W związku  z powyższym zasadnym 

jest zmiana Uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych w 2020 roku do planowanych rozchodów z tego 

tytułu, w wysokości 7 000 000 zł. 

Członek Komisji Wojciech Hołdyński powiedział, że gmina uzyskała dotację z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych w wysokości ok 3 700 000,00 zł . Zapytał, w jaki sposób została rozdysponowana kwota 

700 000,00 zł.  

Skarbnik Gminy Edyta Białek odpowiedziała, że w poprzednim projekcie uchwały było wskazane  

na jakie zadania i w jakich kwotach Burmistrz i Gmina Gołdap przeznaczy środki. Część została przeznaczona 

na inwestycje w tym roku oraz część na przyszły rok tj.:  na przebudowę drogi Łobody – Somaniny – Grygieliszki, 

przebudowa drogi gminnej Wronki Wielkie – Jabłońskie (wkład własny), droga dojazdowa między ul. Matejki  

a ul.  Partyzantów, droga dojazdowa do ul. Wojska Polskiego, łącznik pieszo - rowerowy pomiędzy ul. 3-go Maja 

a ul. Wojska Polskiego, przebudowa mostu w Marcinowie, przebudowa drogi Wilkasy, przebudowa drogi 

dojazdowej do kościoła parafialnego w Górnem, przebudowa drogi dojazdowej na ul. Chopina, budowa 

pumptrack.  

   

  Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych w 2020 r. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 1 wstrzymujący 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 4 za 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 2 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za. 

8)  

  Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, zarządzenia poboru inkasa, określenia terminów płatności 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 



 Skarbnik Gminy Edyta Białek powiedziała, że w projekcie przedkładanej uchwały proponuje się ustalenie 

nowych stawek opłaty miejscowej, które zgodnie z Obwieszczeniem Ministra Finansów z dnia 30 lipca 2020 

roku w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2021 stawka opłaty 

miejscowej nie może przekroczyć 2,41 zł dziennie. 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz zapytała, jaka jest różnica w stosunku do poprzedniego roku. 

Skarbnik Gminy Edyta Białek odpowiedziała, że 10 gr.  

 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, zarządzenia poboru inkasa, określenia 

terminów płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

 - Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za, 

  - Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - 4 za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich -  3 za. 

9)  

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia wysokości i poboru opłaty targowej. 

 Skarbnik Gminy Edyta Białek powiedziała, że „§ 2. 1. Ustala się dzienną stawkę opłaty targowej  

w wysokości 21,00 zł, z zastrzeżeniem ust. 2 oraz ustala się dzienną stawkę opłaty targowej przy sprzedaży 

obnośnej z ręki, kosza, skrzynki w wysokości 5,00zł”. 

 

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia wysokości i poboru opłaty 

targowej. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za, 

  - Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - 4 za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich -  3 za. 

10) 

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap oraz określenia wysokości dziennych stawek 

opłaty uzdrowiskowej. 

 Skarbnik Gminy Edyta Białek powiedziała, że w uchwale Nr XIII/96/2015 Rady Miejskiej w Gołdapi  

z dnia 28 października 2015 r. w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap oraz 

określenia wysokości dziennych stawek opłaty uzdrowiskowej § 2 otrzymuje brzmienie: „§ 2 Ustala się dzienną 

stawkę opłaty uzdrowiskowej w wysokości 4,66 zł”. 

 

Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap oraz określenia wysokości dziennych 

stawek opłaty uzdrowiskowej 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za, 

  - Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - 4 za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich -  3 za. 

11)  

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 Skarbnik Gminy Edyta Białek powiedziała, że zaproponowano przyjęcie górnych stawek podatku, 

poszczególne opłaty są ujęte w przedłożonym projekcie uchwały.  

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz zaproponowała zostawienie stawek z poprzedniego roku  

ze względu na panującą pandemię.  

 

 Przewodnicząca Komisji Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 



W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - 3 za, 1 wstrzymujący 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 4 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich -  2 za, 1 wstrzymujący 

 

Do pkt 5 

 Członek Komisji Zbigniew Makarewicz powiedział, że dzisiejsze materiały były wysłane na e-mail ale nie 

były załączone na platformie esesja.  

 Członek Komisji Wojciech Hołdyński powiedział, że ze względu na panująca pandemię kolejna sesja 

będzie prawdopodobnie w trybie zdalnym. 

 Radny Andrzej Tobolski powiedział, że żąda dostarczenia zaświadczenia z komisji lekarskiej/lekarza 

rodzinnego Pani Krystyny Sadowskiej dotyczącego jej stanu zdrowia. Powiedział również, że w informatorze 

gołdapskim jest informacja, że Burmistrz kierował od wielu lat wnioski do starostwa i wskazywał rozwiązania 

odnośnie funkcjonowanie szpitala. Zwrócił się do Burmistrza, by wskazał dokumenty z kierowanymi  

propozycjami do Starostwa odnośnie szpitala. 

 Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto odpowiedział, że żądanie zaświadczenia o stanie zdrowia nie jest  

w kompetencjach Burmistrza ani Rady Miejskiej. Dodał, by radny przejrzał protokoły i nagrania sprzed 5, 6 lat  

i tam znajdzie informacje nt. kierowanych propozycji do Starostwa. 

 Radny Andrzej Tobolski powiedział, że gdy Gmina wsparła powiat kwotą ok 3 mln radny wychodził  

z propozycją, by zwrócić się do powiatu o przekazanie w zamian udziałów w spółce Goldmedica.   

 Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto powiedział, że radny kłamie mówiąc o rzeczach o których 

prawdopodobnie Burmistrz powiedział.  

 Radny Andrzej Tobolski powiedział, że nie da się obrażać i te sprawy rozstrzygnie sąd cywilny, karny. 

Dodał, by żona Burmistrza też się spodziewała sprawy sądowej. 

 Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto odpowiedział, by wplątywać żony. Dodał, że kiedyś radny Andrzej 

Tobolski powiedział, że jak żona radnego nie zostanie sekretarzem to będzie wymyślał różne rzeczy  

nt. Burmistrza.   

 Radny Andrzej Tobolski powiedział, że żona Burmistrza pod pseudonimem zamieściła na portalu lokalnym 

na radnego obrażające wpisy i sprawa będzie kontynuowana w sądzie.  

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała              Przewodnicząca Komisji 

     Katarzyna Krusznis                     Janina Pietrewicz      

 


